
Protokół Nr 50/2008  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Lipnie  

w dniu 8 kwietnia 2008r.  

 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie zostało zwołane przez Przewodniczącego Zarządu 

Krzysztofa Baranowskiego.    

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Zarządu (na 5-osobowy skład Zarządu), co stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu/. 

Nadto udział wzięli:  

1. Zbigniew Chmielewski – Sekretarz Powiatu 

2. Barbara Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie. 

3. Anna SmuŜewska – Naczelnik wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8:00 Przewodniczący Zarządu Powiatu K. Baranowski 

witając zebranych członków Zarządu oraz zaproszonych gości w Starostwie Powiatowym w 

Lipnie.   

Następnie Zarząd Powiatu w Lipnie przyjął jednogłośnie protokół z posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Lipnie w dniu 2 kwietnia 2008r.  

Przewodniczący Zarządu K. Baranowski przedstawił proponowany porządek obrad. Poprosił 

o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. Uwag nie było. 

Zarząd Powiatu w Lipnie jednogłośnie przyjął następujący porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie trybu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

ubezpieczenie mienia Powiatu Lipnowskiego oraz wyłonienie składu komisji 

przetargowej. /ref. Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu/ 

2. Zatwierdzenie zadań rzeczowych dla szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2008/2009 /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

3. Rozpatrzenie pisma Zespołu Placówek Oświatowych w Wielgiem w sprawie: 

uruchomienia punktu konsultacyjnego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Lipnie w 2008 roku. 

/ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

4. Rozpatrzenie pism Ochotniczych StraŜy PoŜarnych ze Skępego, Wólki, śuchowa, 

Czermna, Jarcewa, Huty Skępskiej w sprawie dofinansowania organizacji jubileuszu 

istnienia jednostek. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/   



5. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lipnie w sprawie 

rozpatrzenia moŜliwości dofinansowania w 2008 roku kosztów osobowych pracownika 

prowadzącego Bibliografię Regionalną Powiatu Lipnowskiego. /ref. A. SmuŜewska- 

Naczelnik Wydziału OKSZ/   

6. Rozpatrzenie pisma Tomasza Tomaszewskiego oraz Jarosława Sztubeckiego w sprawie 

wsparcia finansowego druŜyny siatkarskiej. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału 

OKSZ/   

7. Rozpatrzenie pisma Rzymsko-Katolickiej Parafii z Grochowalska w sprawie 

dofinansowania renowacji głównego ołtarza w kościele parafialnym. /ref. A. 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/. 

8. Rozpatrzenie pisma Lipnowskiego Klubu Sportowego Jastrząb w sprawie 

dofinansowania zawodów motocrossowych. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: włączenia 

Centrum Kształcenia Praktycznego w Zespół Szkół Technicznych im. Ziemi 

Dobrzyńskiej                        w Lipnie./ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: wystąpienia do 

Kuratora Oświaty o wyraŜenie zgody na włączenie Centrum Kształcenia Praktycznego 

w Zespół Szkół Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie. /ref. A. SmuŜewska- 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie utworzenia Szkoły 

Specjalnej Przysposabiającej do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w 

stopniu umiarkowanym i znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami 

sprzęŜonymi i włączenie jej w strukturę Zespołu Szkół Specjalnych w Lipnie /ref. A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

12. Rozpatrzenie pisma Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń n/W w sprawie rozwaŜenia 

moŜliwości utworzenia w Dobrzyniu n/W delegatury Wydziału Komunikacji i 

Transportu Starostwa Powiatowego w Lipnie /ref. Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu/ 

13. Rozpatrzenie pisma Kierownika Referatu gospodarczo-administracyjnego i zamówień 

publicznych w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy wynajmu pomieszczenia 

biurowego Starostwa Powiatowego w Lipnie przy ul. Mickiewicza 58 Stowarzyszeniu 

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Powiatu Lipnowskiego “Nadzieja”. /ref. A. 

Linkowski- Kierownik Referatu administracyjno-gospodarczego i zamówień 

publicznych/  



14. Przedstawienie propozycji do rozkładu jazdy pociągów na rok 2008/2009. /ref. Z. 

Chmielewski Sekretarz Powiatu/ 

15. Rozpatrzenie pisma Powiatowego Urzędu Pracy w Lipnie w sprawie wyraŜenia zgody 

na zbycie samochodu słuŜbowego Fiat UNO /ref. Z. Chmielewski -Sekretarz Powiatu/ 

16. Sprawy róŜne. 

Przewodniczący Zarządu przeszedł do realizacji porządku posiedzenia. 

 

Ad. 1. Zatwierdzenie trybu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

ubezpieczenie mienia Powiatu Lipnowskiego oraz wyłonienie składu komisji 

przetargowej. /ref. Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu/ 

Z. Chmielewski – Sekretarz Powiatu powiedział, Ŝe wartość szacunkowa zamówienia 

dotyczącego ubezpieczenia mienia Powiatu na 1 rok wynosi ok. 54 tyś. zł, co jest poniŜej 

granicy stosowania ustawy Prawo zamówień publicznych w zakresie obowiązku 

organizowania przetargu nieograniczonego, ale ze względu na niepewność co do tego jakie 

kwotowe oferty zostaną przedstawione przez firmy ubezpieczeniowe, proponuje 

zorganizowanie przetargu nieograniczonego. Dodał, Ŝe firma brokerska proponuje, by 

przetarg dotyczący ubezpieczenia majątku Powiatu rozstrzygnięty został na 2-3 lata. Wskazał, 

Ŝe do kompetencji Zarządu naleŜy powołanie komisji do przeprowadzenia przetargu na 

ubezpieczenie mienia Powiatu oraz określenie trybu przetargu.  

Przewodniczący Zarządu zaproponował do składu komisji przetargowej na ubezpieczenie 

mienia Powiatu na przewodniczącego komisji Sekretarza Powiatu Zbigniewa 

Chmielewskiego, na sekretarza komisji Inspektor ds. Zamówień Publicznych Agnieszkę 

Grzywaczewską, na członków komisji: Skarbnik Powiatu Barbarę Małkiewicz, 

przedstawiciela firmy brokerskiej zajmującej się obsługą brokerską ubezpieczenia Powiatu 

Lipnowskiego, oraz Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa Dariusza 

Kapuścińskiego 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił, by postępowanie 

o udzielenie zamówienia publicznego na ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Powiatu 

Lipnowskiego przeprowadzić w trybie przetargu nieograniczonego a umowę ubezpieczenia 

zawrzeć na 2 lata oraz powołał komisję przetargową do przeprowadzenia postępowania i 

oceny złoŜonych ofert w następującym składzie: Sekretarza Powiatu Zbigniewa 

Chmielewskiego, na sekretarza komisji Inspektor ds. Zamówień Publicznych Agnieszkę 

Grzywaczewską, na członków komisji: Skarbnik Powiatu Barbarę Małkiewicz, 

Przedstawiciela Maximus Broker Sp. z o.o. zajmującej się obsługą brokerską ubezpieczenia 



Powiatu Lipnowskiego - Jana Turskiego, oraz Naczelnika Wydziału Architektury i 

Budownictwa Dariusza Kapuścińskiego 

 

Ad. 2. Zatwierdzenie zadań rzeczowych dla szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2008/2009 /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Wicestarosta P. Wojciechowski powiedział, Ŝe wszystkie jednostki oświatowe prowadzone 

przez Powiat Lipnowski składają zadania rzeczowe na dany rok szkolny. Zaproponował 

skierowanie pism dotyczących zadań rzeczowych pod obrady Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki Rady Powiatu w Lipnie, która wypracuje merytoryczne stanowisko w tej 

kwestii. 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił skierować pisma jednostek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Lipnowski dotyczące zadań rzeczowych pod 

obrady Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Powiatu w Lipnie celem wydania 

opinii w przedmiotowej kwestii. 

 

Ad. 3. Rozpatrzenie pisma Zespołu Placówek Oświatowych w Wielgiem w sprawie: 

uruchomienia punktu konsultacyjnego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lipnie 

w 2008 roku /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, Ŝe przed podjęciem 

decyzji w tej sprawie chciałby poznać stanowisko Dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Lipnie, dlatego zaproponował przeniesienie tego punktu do następnego 

posiedzenia Zarządu, na które zostanie zaproszona dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu na następne posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie. 

 

 Ad. 4. Rozpatrzenie pism Ochotniczych StraŜy PoŜarnych ze Skępego, Wólki, śuchowa, 

Czermna, Jarcewa, Huty Skępskiej w sprawie dofinansowania organizacji jubileuszu 

istnienia jednostek. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/  

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, Ŝe naleŜy ustalić 

zasady korzystania przez Ochotnicze StraŜe PoŜarne ze środków budŜetu Powiatu i w tym 

celu zostanie zorganizowane spotkanie z Zarządami Gminnymi OSP, na którym zostaną one 

ustalone. W związku z powyŜszym zaproponował rozpatrzenie tych pism w terminie 

późniejszym. 



Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu do czasu spotkania z Zarządami Gminnymi OSP. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lipnie w 

sprawie rozpatrzenia moŜliwości dofinansowania w 2008 roku kosztów osobowych 

pracownika prowadzącego Bibliografię Regionalną Powiatu Lipnowskiego. /ref. A. 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/  

Przewodniczący Zarządu powiedział, Ŝe rozmawiał z Burmistrzem Miasta Lipna, który 

poprosił o zorganizowanie spotkania z Zarządem Powiatu w kwestii biblioteki. Dodał, Ŝe 

naleŜy wyjść naprzeciw prośbie Burmistrza i na jedno z najbliŜszych posiedzeń Zarządu 

zostanie zaproszony Burmistrz Miasta Lipna wraz z Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Lipnie. Poinformował, iŜ wpłynęło pismo z KsiąŜnicy w Toruniu, w którym przypominają 

Staroście o wypełnianiu obowiązku ustawowego, jakim jest utworzenie biblioteki powiatowej 

i wskazują na pewne sankcje wynikające z niedopełnienia tego obowiązku. Wskazał, Ŝe 

naleŜy zadać sobie pytanie, gdzie była KsiąŜnica w Toruniu przez tyle lat niefunkcjonowania 

biblioteki powiatowej. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu na kolejne posiedzenie Zarządu, na które zostanie zaproszony 

Burmistrz Miasta Lipna wraz z Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lipnie. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie pisma Tomasza Tomaszewskiego oraz Jarosława Sztubeckiego w 

sprawie wsparcia finansowego druŜyny siatkarskiej. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik 

Wydziału OKSZ/   

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, Ŝe w Starostwie 

Powiatowym w Rypinie odbywa się kontrola prowadzona przez Urząd Kontroli Skarbowej, 

która bada celowość wydatków, dlatego naleŜy ostroŜniej podejmować decyzje o 

przekazywaniu środków dla podmiotów zewnętrznych, mając na uwadze, by dane zadanie 

naleŜało do zadań własnych Powiatu. 

W związku z powyŜszym zaproponował, aby rozpatrzeć ten punkt na następnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie. 

 



Ad. 7. Rozpatrzenie pisma Rzymsko-Katolickiej Parafii z Grochowalska w sprawie 

dofinansowania renowacji głównego ołtarza w kościele parafialnym. /ref. A. 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo. Mając na uwadze kwestie 

omówione przy poprzednim punkcie zaproponował rozpatrzenie tego punktu na następnym 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie pisma Lipnowskiego Klubu Sportowego Jastrząb w sprawie 

dofinansowania zawodów motocrossowych. /ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo.  

A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ powiedziała, Ŝe zgodnie ze stanowiskiem radcy 

prawnego nie jest moŜliwe przekazanie dotacji na działalność statutową danej organizacji 

(druŜyny sportowej, klubu, zespołu itp.) bez przeprowadzenia konkursu na realizację danego 

zadania publicznego. 

Przewodniczący Zarządu zobowiązał Wydział Oświaty do przygotowania procedury 

konkursowej na organizację zawodów motocrossowych. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie przychylił się do propozycji 

Przewodniczącego Zarządu. 

 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: włączenia 

Centrum Kształcenia Praktycznego w Zespół Szkół Technicznych im. Ziemi 

Dobrzyńskiej w Lipnie./ref. A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/  

Ad. 10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: 

wystąpienia do Kuratora Oświaty o wyraŜenie zgody na włączenie Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Zespół Szkół Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie. /ref. A. 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska Naczelnik Wydziału OKSZ poinformowała, Ŝe od rana wykonała telefon do 

Kuratorium Oświaty w sprawie ustalenia trybu postępowania przy włączeniu nowoutworzonej 

jednostki w zespół szkół juŜ istniejący. Zaznaczyła, Ŝe w tym zakresie wymagana jest zgoda 

Kuratora Oświaty. Powiedziała, Ŝe z uzyskanych informacji wynika, Ŝe samorządy róŜnie 

praktykują, tzn. wysyłają do Kuratorium uchwały intencyjne Rady o zamiarze włączenia 



danej jednostki w zespół bądź wysyłają projekty uchwał Rady w sprawie włączenia danej 

placówki w zespół i obydwie te formy są dopuszczalne, bo na ich podstawie Kuratorium 

Oświaty wydaje stosowne opinie. Dodała, Ŝe do Zarządu i Przewodniczącego Rady naleŜy 

podjęcie decyzji dotyczącej wybranej drogi postępowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Lipnie J. Predenkiewicz powiedział, Ŝe jego zdaniem 

bezpieczniejszą formą jest podjęcie uchwały intencyjnej o zamiarze włączenia Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Zespół Szkół Technicznych w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie zobowiązał Wydział Oświaty 

do przygotowania na przedsesyjne posiedzenie Zarządu Powiatu stosownego projektu 

uchwały Rady Powiatu w Lipnie dotyczący włączenia Centrum Kształcenia Praktycznego w 

Zespół Szkół Technicznych w Lipnie. 

A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ powiedziała, Ŝe do 1 września br., kiedy 

zostanie uruchomione Centrum Kształcenia Praktycznego jest jeszcze duŜo czasu, ale do 

końca maja naleŜy dać wypowiedzenia tym wszystkim nauczycielom, wobec których istnieje 

obawa, Ŝe nie będzie dla nich etatu w nowym roku szkolnym. W związku z powołaniem 

Centrum Kształcenia Praktycznego naleŜy dać wypowiedzenia zmieniające umowę o pracę 

nauczycielom Warsztatów Szkolnych ZST w Lipnie, które przestają istnieć a nie znajdą 

zatrudnienia w Centrum Kształcenia Praktycznego. Poinformowała o konieczności powołania 

pełnomocnika, który dokona naboru do nowopowstałego Centrum Kształcenia Praktycznego.  

Przewodniczący Zarządu powiedział, Ŝe na następnym posiedzeniu Zarządu zostanie 

rozstrzygnięta kwestia powołania pełnomocnika lub osoby uprawnionej dla rozwiązania 

sytuacji warsztatów szkolnych ZST w Lipnie i powołania Centrum Kształcenia Praktycznego. 

 

Ad. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie utworzenia 

Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym 

w stopniu umiarkowanym i znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami 

sprzęŜonymi i włączenie jej w strukturę Zespołu Szkół Specjalnych w Lipnie /ref. A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ powiedziała, Ŝe Dyrektor Zespołu Szkół 

Specjalnych w Lipnie zwróciła się o utworzenie Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym i znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzęŜonymi i włączenie jej w strukturę Zespołu Szkół 

Specjalnych w Lipnie. Powiedziała, Ŝe chodzi tutaj o osoby dorosłe, które skończyły 

gimnazjum, a mają upośledzenie umysłowe umiarkowane i znaczne oraz dla uczniów z 



niepełnosprawonościami sprzęŜonymi, np. dodatkową wadą słuchu, wzroku, mowy i 

autyzmem. Dodała, Ŝe ustawa daje moŜliwość utworzenia 3-letniej szkoły specjalnej 

przysposabiającej do Ŝycia, w której uczniowie uczą się takich podstawowych czynności jak 

np. prasowanie i układanie prasowania, lekkich prac w gospodarstwie rolnym itp. Zaznaczyła, 

Ŝe szkoła musiałaby posiadać lub stworzyć specjalne pracownie np. prasowalniczą lub 

musiałaby pozawierać porozumienia ze stosownym zakładem pracy chronionej bądź 

gospodarstwem rolnym, w którym odbywałyby się praktyki. Wskazała, Ŝe zajęcia w tej szkole 

odbywałyby się w ciągu 43 godzin tygodniowo a uczęszczałoby do nich od 6 do 8 uczniów. 

Dodała, Ŝe na tych uczniów Powiat otrzymywałby subwencję oświatową od 2009r, ale do 

końca roku 2008 wydatki musiałyby być pokryte z budŜetu powiatu.  

Przewodniczący Zarządu powiedział, Ŝe nadchodzą cięŜkie czasy dla budŜetu Powiatu i 

wobec powyŜszego jest przeciwny utworzeniu tego oddziału, tym bardziej, Ŝe taką funkcję 

pełnią Warsztaty Terapii Zajęciowej, które dofinansowuje Powiat. Zaznaczył, Ŝe jest zbyt 

duŜa niepewność dotycząca liczby uczniów w tej szkole. 

Wicestarosta P. Wojciechowski zaproponował przeanalizowanie tego tematu na spokojnie po 

zapoznaniu się z kalkulacją kosztów utworzenia tego oddziału. 

Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby rozpatrzeć ten punkt na następnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przesunąć 

rozpatrzenie tego punktu na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie pisma Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń n/W w sprawie 

rozwaŜenia moŜliwości utworzenia w Dobrzyniu n/W delegatury Wydziału Komunikacji 

i Transportu Starostwa Powiatowego w Lipnie. /ref. Z. Chmielewski- Sekretarz 

Powiatu/ 

Przewodniczący Zarządu przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, Ŝe poprosił Wydział 

Komunikacji i Transportu o przygotowanie opinii na temat moŜliwości utworzenia takiego 

punktu na terenie Gminy Dobrzyń n/Wisłą. 

Wskazał, Ŝe przedmiotowa opinia jest negatywna przede wszystkim z uwagi na względy 

bezpieczeństwa, które naleŜy zachować zwłaszcza w stosunku do druków ścisłego 

zarachowania oraz systemów informatycznych przetwarzających dane osobowe. Dodał, Ŝe 

muszą być spełnione określone wymogi, by mógł powstać oddział zamiejscowy, których 

Gmina ani Starostwo nie jest w stanie spełnić, gdyŜ to wiąŜe się z duŜymi nakładami 

finansowymi. Powiedział, Ŝe władze państwowe dąŜą do scentralizowania wydatków i zadań 



w zakresie komunikacji i naleŜy dbać przede wszystkim o dobro i bezpieczeństwo 

teleinformatyczne powiatu utrzymując Wydziały Starostwa, w tym Wydział Komunikacji w 

jednym miejscu.  

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie- powiedział, Ŝe w Wydziale Komunikacji jest 

specjalny program komputerowy tzw. Centralna Ewidencja Pojazdów i Kierowców, który ma 

oddzielny serwer, którym są przesyłane dane osobowe do Warszawy i obsługuje go 

przedstawiciel specjalnej firmy, a nawet informatyk Starostwa nie ma do niego Ŝadnego 

dostępu. 

Przewodniczący Zarządu powiedział, Ŝe zadania przypisane Wydziałowi Komunikacji i 

Transportu naleŜą do kompetencji Starosty Lipnowskiego i fakt, Ŝe ta sprawa jest na 

posiedzeniu Zarządu ma charakter informacyjny, gdyŜ to do niego jako Starosty będzie 

naleŜało podjęcie decyzji w tym zakresie. Poinformował, Ŝe rozwaŜając wszystkie aspekty 

związane z utworzeniem delegatury Wydziału Komunikacji na terenie Gminy Dobrzyń 

n/Wisłą udzieli władzom samorządowym Miasta i Gminy Dobrzyń n/Wisłą negatywnej 

odpowiedzi wyjaśniającej motywy leŜące u podstaw podjęcia takiej decyzji. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie pisma Kierownika Referatu gospodarczo-administracyjnego i 

zamówień publicznych w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy wynajmu 

pomieszczenia biurowego Starostwa Powiatowego w Lipnie przy ul. Mickiewicza 58 

Stowarzyszeniu Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Powiatu Lipnowskiego “Nadzieja”. 

/ref. A. Linkowski- Kierownik Referatu administracy jno-gospodarczego i zamówień 

publicznych/  

Przewodniczący Zarządu powiedział, iŜ w budynkach Starostwa Powiatowego w Lipnie 

znajdują się siedziby Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych ,,Nadzieja” oraz 

Polskiego Czerwonego KrzyŜa Oddział w Lipnie, które bezpłatnie wynajmują pomieszczenia. 

Wskazał, Ŝe naleŜy uregulować kwestie uiszczania opłat za korzystanie z telefonu przez te 

stowarzyszenia w związku z prowadzoną przez nie działalnością statutową. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie wyraził zgodę na zawarcie 

umowy pozwalającej uregulować kwestie finansowe związane z wynajmem pomieszczeń 

Starostwa Powiatowego w Lipnie (opłata za korzystanie z linii telefonicznej) w związku z 

prowadzoną przez Stowarzyszenie ,,Nadzieja” i Polski Czerwony KrzyŜ Oddział w Lipnie 

statutową działalnością  

 



Ad. 14. Przedstawienie propozycji do rozkładu jazdy pociągów na rok 2008/2009. /ref. Z. 

Chmielewski Sekretarz Powiatu/ 

Z. Chmielewski – Sekretarz Powiatu powiedział, iŜ wpłynęło pismo z Urzędu 

Marszałkowskiego dotyczące konsultacji rozkładu jazdy pociągów na rok 2008/2009, w 

którym proszą o podanie sugerowanych godzin przyjazdów i odjazdów pociągów. 

Przewodniczący Zarządu powiedział, Ŝe w lipcu ubiegłego roku miało miejsce w Starostwie 

spotkanie dotyczące przewozów PKP, na którym obecni byli przedstawiciele władz 

samorządowych z terenu Powiatu Lipnowskiego, przez które przebiega trasa jazdy pociągu 

Toruń-Sierpc oraz przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu, na którym zostały 

zgłoszone pewne postulaty dotyczące sugerowanych godzin przyjazdów i odjazdów 

pociągów. Zaproponował, by w odpowiedzi na przedmiotowe pismo powołać się na postulaty 

zgłoszone podczas tego spotkania oraz skontaktować się z władzami gmin z terenu Powiatu 

Lipnowskiego, przez które przejeŜdŜa pociąg i zapytać, czy mają one jakieś inne sugestie w 

tym zakresie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie przychylił się do propozycji 

Przewodniczącego Zarządu. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie pisma Powiatowego Urzędu Pracy w Lipnie w sprawie wyraŜenia 

zgody na zbycie samochodu słuŜbowego Fiat UNO /ref. Z. Chmielewski -Sekretarz 

Powiatu/ 

Z. Chmielewski – Sekretarz Powiatu przedstawił przedmiotowe pism. Powiedział, iŜ 

Powiatowy Urząd Pracy w Lipnie w związku z faktem zakupu nowego samochodu zwrócił się 

z prośbą o wyraŜenie zgody na zbycie samochodu słuŜbowego Fiat UNO, który zakupiony 

został w 1997 roku o wartości początkowej 27 720,51 zł, obecnie juŜ o wartości w 100% 

umorzonej.  

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wyraŜenia 

zgody na sprzedaŜ mienia ruchomego Powiatu będącego w uŜytkowaniu Powiatowego 

Urzędu Pracy w Lipnie /uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Ad. 16. Sprawy róŜne. 

Przewodniczący Zarządu- poinformował o spotkaniu z Prezesem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy dotyczącym udzielenia kredytu dla szpitala. Wskazał, Ŝe 

planowane jest równieŜ spotkanie z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim dotyczące SP ZOZ w 

Lipnie, na które pojedzie równieŜ Przewodniczący Rady Powiatu w Lipnie i Wicestarosta. 



Przewodniczący Zarządu-powiedział, Ŝe wpłynęło pismo głównej księgowej Zespołu Szkół w 

Skępem z prośbą o wyjaśnienie zapisów uchwały, zwłaszcza stawki podatku VAT dotyczącej 

stawek czynszu za najem lokali w Zespole Szkół w Skępem oraz internacie. Zobowiązał 

właściwe słuŜby do wyjaśnienia zapisów przedmiotowej uchwały. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu K. Baranowski 

zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie w dniu 8 kwietnia 2008r.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

Justyna Śliwi ńska    

 


